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Protokół nr 23/2025  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 31 stycznia 2025 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Maciej Bryś  - Przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu 

5. Pan Piotr Kędzia  - członek Zarządu        

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel     - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Justyna Kałuziak   - z- ca naczelnika Wydziału Geodezji, 

        Kartografii, Katastru i Gospodarki 

        Nieruchomościami Starostwa Powiatowego 

        w Wieluniu 

4. Pan Dariusz Kowalczyk   - dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana  

        Długosza w Wieluniu (ZS Nr 2   

        w Wieluniu)  

5. Pani Anna Freus               - dyrektor Samodzielnego Publicznego 

         Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu 

         (SP ZOZ w Wieluniu)    
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 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie XXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy o dostęp do nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. zawarcia kolejnej umowy na okres 3 lat przez DPS w Skrzynnie  

z Margonet sp. z o.o., której przedmiotem będzie dostęp do nieruchomości  

w celu zapewnienia telekomunikacji na dachu budynku zlokalizowanym  

na nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działki Nr 1470 położonej 

w obrębie Skrzynno, gmina Ostrówek. 

5. Przyjęcie informacji Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie o zawarciu 

umowy najmu lokalu użytkowego ze Stowarzyszeniem dla Osób Potrzebujących 

Pomocy „Razem” z siedzibą w Skrzynnie 13, 98-311 Ostrówek, na okres  

12 miesięcy. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wykonanie robót budowlanych w Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej  

w Wieluniu. 

7. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu w sprawie wycięcia drzew (21 szt.) znajdujących się na działce  

Nr 184/1 i 184/2 obręb 3, miasta Wieluń. 

8. Zapoznanie z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu opisującym pojawiające się problemy w związku ze zlokalizowanym  

w sąsiedztwie sklepem spożywczym wraz z prośbą o wsparcie działań 

podejmowanych przez szkołę poprzez wsparcie w rozbudowie monitoringu 

wizyjnego w pobliżu szkoły, montażu szlabanu wjazdowego, częstszych patroli 

Policji i Straży Miejskiej oraz utworzeniu wzdłuż budynków szkoły przy  

ul. Traugutta strefy wolnej od dymu tytoniowego.  
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9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Regulaminu organizacyjnego Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Regulaminu organizacyjnego Zespołu Szkół Nr 1 w Wieluniu.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Regulaminu organizacyjnego I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Regulaminu organizacyjnego Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Regulaminu organizacyjnego Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury  

i Sportu w Wieluniu. 

14. Przyjęcie informacji o planowanych kierunkach kształcenia w klasach pierwszych 

szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 

szkolnym 2025/2026 oraz procedurach naboru. 

15. Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu Pana 

Łukasza Dybki złożony na XVIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu w dniu 

9 grudnia 2024 r. dotyczący zmiany zamieszczonych zdjęć w gablocie 

umiejscowionej przy sekretariacie Starosty Wieluńskiego oraz zwrócenia się  

do Gminy Skomlin o zorganizowanie turnieju piłki halowej samorządowców  

na nowo otwartej hali sportowej.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

19. Sprawy bieżące.  

20. Wolne wnioski.  

21. Zamknięcie XXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pkt 1 

Otwarcie XXIII  posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył  

XXIII posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

uwagi do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zawnioskował o przesunięcie  

w porządku obrad punktu 4 pn.: „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w sprawie przyznania dotacji celowej Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu.” na punkt 16 oraz wprowadzenie do porządku obrad dwóch 

punktów pn.: „Przyjęcie harmonogramu wydarzeń kulturalnych, oświatowych  

i sportowych organizowanych i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe  

w Wieluniu w 2025 r.” oraz „Przyjęcie harmonogramu wydarzeń patriotycznych  

i uroczystości państwowych organizowanych i współorganizowanych przez Starostwo 

Powiatowe w Wieluniu w 2025 r.”. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem porządku obrad  

z ww. zmianami. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad ze zmianami polegającymi na przesunięciu w porządku obrad z 4 na 

16 punktu pn.: „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w sprawie przyznania dotacji celowej Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu.” oraz wprowadzeniu do porządku obrad dwóch punktów  

pn.: „Przyjęcie harmonogramu wydarzeń kulturalnych, oświatowych i sportowych 

organizowanych i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu  

w 2025 r.” oraz „Przyjęcie harmonogramu wydarzeń patriotycznych i uroczystości 

państwowych organizowanych i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe  

w Wieluniu w 2025 r.”, które będą rozpatrywane odpowiednio jako punkt 17 i 18  

w porządku obrad (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy o dostęp do nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. zawarcia kolejnej umowy na okres 3 lat przez DPS w Skrzynnie  

z Margonet sp. z o.o., której przedmiotem będzie dostęp do nieruchomości  

w celu zapewnienia telekomunikacji na dachu budynku zlokalizowanym  

na nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działki Nr 1470 położonej 

w obrębie Skrzynno, gmina Ostrówek. 

5. Przyjęcie informacji Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie o zawarciu 

umowy najmu lokalu użytkowego ze Stowarzyszeniem dla Osób Potrzebujących 

Pomocy „Razem” z siedzibą w Skrzynnie 13, 98-311 Ostrówek, na okres  

12 miesięcy. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wykonanie robót budowlanych w Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej  

w Wieluniu. 

7. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu w sprawie wycięcia drzew (21 szt.) znajdujących się na działce  

Nr 184/1 i 184/2 obręb 3, miasta Wieluń. 
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8. Zapoznanie z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu opisującym pojawiające się problemy w związku ze zlokalizowanym  

w sąsiedztwie sklepem spożywczym wraz z prośbą o wsparcie działań 

podejmowanych przez szkołę poprzez wsparcie w rozbudowie monitoringu 

wizyjnego w pobliżu szkoły, montażu szlabanu wjazdowego, częstszych patroli 

Policji i Straży Miejskiej oraz utworzeniu wzdłuż budynków szkoły przy  

ul. Traugutta strefy wolnej od dymu tytoniowego.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Regulaminu organizacyjnego Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Regulaminu organizacyjnego Zespołu Szkół Nr 1 w Wieluniu.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Regulaminu organizacyjnego I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Regulaminu organizacyjnego Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Regulaminu organizacyjnego Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury  

i Sportu w Wieluniu. 

14. Przyjęcie informacji o planowanych kierunkach kształcenia w klasach pierwszych 

szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 

szkolnym 2025/2026 oraz procedurach naboru. 

15. Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu Pana 

Łukasza Dybki złożony na XVIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu w dniu 

9 grudnia 2024 r. dotyczący zmiany zamieszczonych zdjęć w gablocie 

umiejscowionej przy sekretariacie Starosty Wieluńskiego oraz zwrócenia się  

do Gminy Skomlin o zorganizowanie turnieju piłki halowej samorządowców  

na nowo otwartej hali sportowej.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyznania dotacji 

celowej Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu.  

17. Przyjęcie harmonogramu wydarzeń kulturalnych, oświatowych i sportowych 

organizowanych i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe  

w Wieluniu w 2025 r. 



7 
 

18. Przyjęcie harmonogramu wydarzeń patriotycznych i uroczystości państwowych 

organizowanych i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu  

w 2025 r. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

22. Sprawy bieżące.  

23. Wolne wnioski.  

24. Zamknięcie XXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy o dostęp do nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. zawarcia kolejnej umowy na okres 3 lat przez DPS w Skrzynnie z Margonet  

sp. z o.o., której przedmiotem będzie dostęp do nieruchomości w celu zapewnienia 

telekomunikacji na dachu budynku zlokalizowanym na nieruchomości oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki Nr 1470 położonej w obrębie Skrzynno, gmina 

Ostrówek. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się Pan Piotr Kędzia. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że w paragrafie  

2 umowy z firmą Margonet sp. z o.o. wartość czynszu wynosi 180,00 zł miesięcznie 

brutto, a niżej widnieje kwota 139,00 zł, czyli ma rozumieć, że 180,00 zł to jest kwota, 

którą firma płaci za dzierżawę, a kwotę 139,00 zł DPS w Skrzynnie płaci za dostęp 

do Internetu. Dodał, że porównując cennik firmy, gdzie internet radiowy jest za 69,00 

zł, choć jest przyłącze 50/50. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że umowa 

jest na pewno wynegocjowana.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 226/25 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy o dostęp  

do nieruchomości Powiatu Wieluńskiego – dot. zawarcia kolejnej umowy na okres  

3 lat przez DPS w Skrzynnie z Margonet sp. z o.o., której przedmiotem będzie dostęp 

do nieruchomości w celu zapewnienia telekomunikacji na dachu budynku 

zlokalizowanym na nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działki  

Nr 1470 położonej w obrębie Skrzynno, gmina Ostrówek (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 5 

Przyjęcie informacji Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie o zawarciu 

umowy najmu lokalu użytkowego ze Stowarzyszeniem dla Osób Potrzebujących 

Pomocy „Razem” z siedzibą w Skrzynnie 13, 98-311 Ostrówek,  

na okres 12 miesięcy. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w przedmiotowej sprawie.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie o zawarciu umowy 

najmu lokalu użytkowego ze Stowarzyszeniem dla Osób Potrzebujących Pomocy 

„Razem” z siedzibą w Skrzynnie 13, 98-311 Ostrówek, na okres 12 miesięcy 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wykonanie robót budowlanych w Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej  

w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 227/25 w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie robót budowlanych w Poradni 

Psychologiczno- Pedagogicznej w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 Pkt 7 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu  

w sprawie wycięcia drzew (21 szt.) znajdujących się na działce Nr 184/1 i 184/2 

obręb 3, miasta Wieluń. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Justynę 

Kałuziak, zastępcę naczelnika Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami oraz Pana Dariusza Kowalczyka, dyrektora ZS Nr 2 w Wieluniu 

oraz udzielił mu głosu. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu omówił 

przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił Zapytał, kto jest „za” wyrażeniem zgody na wystąpienie 
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do właściwego organu z wnioskiem o wycięcie drzew lub krzewów zgodnie  

z wnioskiem w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę 

na wystąpienie do właściwego organu z wnioskiem o wycięcie drzew lub krzewów 

zgodnie z niniejszym wnioskiem (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 8 

Zapoznanie z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

opisującym pojawiające się problemy w związku ze zlokalizowanym w sąsiedztwie 

sklepem spożywczym wraz z prośbą o wsparcie działań podejmowanych przez 

szkołę poprzez wsparcie w rozbudowie monitoringu wizyjnego w pobliżu szkoły, 

montażu szlabanu wjazdowego, częstszych patroli Policji i Straży Miejskiej oraz 

utworzeniu wzdłuż budynków szkoły przy ul. Traugutta strefy wolnej od dymu 

tytoniowego. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się pan Krzysztof Dziuba. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jest jakaś 

podstawa prawna na utworzenie strefy wolnej od dymy tytoniowego.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że decyzją gminy.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy gmina nie 

posiada uwarunkowań. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że decyzją radnych. Dodał, że postanowił zwrócić się z tym problemem do Zarządu, 

ponieważ problemów z młodzieżą jest sporo. Powiedział, że gdyby działania podjąć 

nie tylko w obrębie Zespołu Szkół Nr 2, ale na inne placówki i złożyć wspólny 

wniosek do Gminy Wieluń, to zachowania młodzieży można byłoby zmienić. Dodał, 

że wskazane jest by mieć pod kontrolą zachowania młodzieży, a patrząc  
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na społeczeństwo, wydaje się, że pewne kroki powinny zostać już dawno podjęte. 

Powiedział, że wiele państw zmierza do tego by zakazać palenia tytoniu. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że na terenie 

szkoły nie można palić, ale już poza terenem nie możemy zakazać. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że gminy, które wprowadziły decyzją administracyjną strefę wolną od dymu 

tytoniowego. Dodał, że źle to wygląda, jeśli patrzy się na paląca młodzież.   

Pan Maciej Bryś – przewodniczący zarządu Powiatu powiedział, że w tym 

przypadku należy wystąpić z wnioskiem do Rady Miejskiej. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, ze rada gminy 

może ustalić w drodze uchwały innej niż wymienionej w ustępie 1, czyli wszystkich 

szkołach oraz zakładach, przeznaczonych do użytku publicznego jako strefy wolne  

od dymu tytoniowego, pary z papierosów elektronicznych i substancji uwalnianych  

z pomocą nowatorskiego wyrobu tytoniowego. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy jest 

sformułowane jakie odległości może mieć strefa. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiatu powiedział, że jest  

to bardzo dobry wniosek. Powiedział, że popiera go w 100% i dodał, że niestety 

wizerunek szkół, że jak się przejeżdża obok szkoły, to można zauważyć kilkadziesiąt 

osób palących papierosy. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jakie są sankcje  

dla młodzieży. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że można nakładać mandaty. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy takie, jak  

za palenie na przystanku. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiatu powiedział, że w tym 

przypadku należałoby wnioskować o zakaz palenia w parku. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jest to temat 

do szerszej dyskusji.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący zarządu powiatu powiedział,  

że w piśmie Pan dyrektor wspomina również o monitoringu, czy orientował się  

o wielkości kosztów. 
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Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że składał w poprzedniej kadencji szczegółową analizę dotyczącą umieszczenia 

monitoringu na terenie Zespołu Szkół Nr 2 oraz Zespołu Szkół Specjalnych oraz 

założeniem bram. Powiedział, że posiada starą wycenę na poszczególne elementy, 

której wartość oscyluje na kwotę 50 000,00 zł i nie została ujęta w żadnym projekcie. 

Uważa, że w planach warto ująć tę inwestycję. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu powiatu powiedział,  

że na pewno widać potrzebę zorganizowania spotkania z Komendą Powiatową 

Policji. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział,  

że po wczorajszym spotkaniu z dyrektorami  wniosek z tego spotkania jest taki, 

by na następne spotkania z dyrektorami jednostek oświatowych zaprosić osobę  

z Komendy Powiatowej Policji by dyrektorzy mogli zgłosić problemy, bo z rozmów 

wynika, że jest ich sporo, a reakcje policji niekoniecznie są takiej, jakbyśmy tego 

oczekiwali. Dodał, że takie spotkanie na pewno będzie jeszcze przed feriami.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiatu zapytał, co ze sklepem 

znajdującym się obok szkoły, czy nie wystąpić do gminy z wnioskiem o zakaz 

alkoholu w tym miejscu. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy według uchwały 

Rady Miejskiej jest zachowana odległość od wejścia szkoły do sklepu. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że jest. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że w tej uchwale 

liczy się do budynku szkoły, nie do wejścia. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że wraz  

z Panem dyrektorem była sprawdzana.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w uchwale Rady Miejskiej jest 50 metrów. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy od wejścia 

czy od budynku. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że od wejścia, 

zgodnie z przepisami, nie może być do ogrodzenia. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nadal 

obowiązuje koncesja, ewentualnie, gdy ta się skończy to sklep nie uzyska kolejnej.  
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu powiatu powiedział, że jest 

propozycja by wystąpić z wnioskiem do Rady Miasta o ustanowienie strefy wolnej  

od dymu tytoniowego oraz będzie zorganizowane spotkanie z przedstawicielem 

komendy Powiatowej Policji. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że odnośnie 

monitoringu przy szkole, to należy to skoordynować z Zespołem Szkół Specjalnych, 

ponieważ należy pamiętać o przetwarzaniu danych. 

Pan Łukasz Dybka – członek zarządu Powiatu powiedział, że nie może 

wykraczać poza granicę działki. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy w szkole jest 

jakiś monitoring. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że w szkole jest, ale na zewnątrz kamery są słabe, nie obejmują newralgicznych 

miejsc terenu szkoły. Dodał, że gdyby pojawiły się projekty dotyczące ochrony 

środowiska, wtedy wystąpiłby z wnioskiem o zagospodarowanie terenu przed szkołą, 

poprzez umieszczenie paneli fotowoltaicznych lub punktu ładowania samochodów 

elektrycznych i wtedy umieścić monitoring. Nadmienił, że perspektywa się przesuwa, 

a młodzież czuje się bezkarna. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, by zwrócić 

uwagę policji, że w momencie gdy jadą obok szkoły, to lepiej by wybierali w taką 

podróż nieoznakowane samochody, bo młodzież w przeciwnym razie, gdy widzi 

służby to ucieka. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na pewno będzie uczestniczyć wraz z Panem wicestarostą w takim spotkaniu. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS Nr 2 w Wieluniu odpowiedział,  

że od września są prowadzone działania, czyli nie są to interwencje przy 

oznakowanym pojeździe, wręcz przeciwnie, z powodu innych zdarzeń  

są prowadzone działania operacyjne przez policję.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

by wystąpić z wnioskiem do Rady Miejskiej w Wieluniu, o strefę wolną od tytoniu oraz 

zorganizować spotkanie z przedstawicielem Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu 

z dyrektorami szkół. 
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiatu zapytał, czy można 

poruszyć ten temat na Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście 

Wieluńskim. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że tak, na najbliższym posiedzeniu. Dodał, że jest również wola dyrektorów  

by spotkać się z przedstawicielami policji. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał, kto jest „za” przyjęciem zaproponowanego rozwiązania. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję, 

by wystąpić z wnioskiem do Rady Miejskiej w Wieluniu, o strefę wolną od tytoniu oraz 

zorganizować spotkanie z przedstawicielem Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu 

z dyrektorami szkół  (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 9  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Regulaminu 

organizacyjnego Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się Pan Jakub Jurdziński.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy coś się 

zmieniło oprócz nazewnictwa stanowisk. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie. Dodał, 

że tak naprawdę to dążenie do ujednolicenia nazw tych stanowisk administracji  

i obsługi w szkołach było spowodowane faktem, by móc łatwiej zarządzać. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 228/25 w sprawie uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Zespołu Szkół Nr 2 

im. Jana Długosza w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 10  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Regulaminu 

organizacyjnego Zespołu Szkół Nr 1 w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 229/25 w sprawie uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Zespołu Szkół Nr 1  

w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 11  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Regulaminu 

organizacyjnego I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały   

w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 230/25 w sprawie uchwalenia Regulaminu organizacyjnego I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Regulaminu 

organizacyjnego Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały   

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 231/25 w sprawie uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Międzyszkolnej Bursy 

w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Regulaminu 

organizacyjnego Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury i Sportu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały   

w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 232/25 w sprawie uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Powiatowego 

Młodzieżowego Domu Kultury i Sportu w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 14 

Przyjęcie informacji o planowanych kierunkach kształcenia w klasach pierwszych 

szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku szkolnym 

2025/2026 oraz procedurach naboru. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Krzysztofowi Dziuba, wicestaroście wieluńskiemu. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński omówił przedmiotową 

sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację o planowanych kierunkach kształcenia w klasach pierwszych szkół 

ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku szkolnym 

2025/2026 oraz procedurach naboru (głosowało 5 członków Zarządu).  

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 15  

Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu Pana Łukasza 

Dybki złożony na XVIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu w dniu 9 grudnia 

2024 r. dotyczący zmiany zamieszczonych zdjęć w gablocie umiejscowionej przy 

sekretariacie Starosty Wieluńskiego oraz zwrócenia się do Gminy Skomlin  

o zorganizowanie turnieju piłki halowej samorządowców na nowo otwartej hali 

sportowej. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na wniosek Pana Łukasza Dybki zostały zmienione zdjęcia zamieszczone  

w gablocie przy sekretariacie Starosty. Dodał, że jeśli mowa o drugiej sprawie 

zawartej w tym wniosku, to chciałby poinformować, że 14 marca 2025 roku odbędzie 

się pierwszy Samorządowy Turniej Piłki Siatkowej, chciałby przy okazji zaprosić 

członków Zarządu do zasilenia drużyny Starostwa o Radnych Powiatu Wieluńskiego. 

Powiedział, że turniej odbędzie się na nowej hali sportowej. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w środę 

rozpoczynają się treningi o 21.00 w Zespole Szkół Nr1. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu odpowiedzi  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu Pana Łukasza Dybki złożony 

 na XVIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu w dniu 9 grudnia 2024 r. 

dotyczący zmiany zamieszczonych zdjęć w gablocie umiejscowionej przy 

sekretariacie Starosty Wieluńskiego oraz zwrócenia się do Gminy Skomlin  

o zorganizowanie turnieju piłki halowej samorządowców na nowo otwartej hali 

sportowej (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził przerwę  

w obradach Zarządu Powiatu na czas trwania sesji Rady Powiatu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił po przerwie 

obrady Zarządu Powiatu w Wieluniu. Zarząd Powiatu obraduje w pięcioosobowym 

składzie. 

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyznania dotacji celowej 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Annę 

Freus, dyrektor SP ZOZ w Wieluniu. Zapytał, czy są pytania. Zgłosił się Pan 

Przemysław Krężel, skarbnik powiatu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, do kiedy Pani dyrektor 

jest w stanie przygotować rozliczenie dotacji.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że zostało 

udzielone do informacji publicznej ogłoszenie o zakupie, przedmiot został opisany 

wcześniej, otwarcie złożonych ofert będzie 5 lutego 2025 roku. Powiedziała,  

że szpital będzie się starał jak najszybciej podpisać umowę, ponieważ zależy by jak 

najszybciej lampa dotarła. Dodała, że wymaga jeszcze montażu, ponieważ jest  

to oświetlenie sufitowe. Nadmieniła, że wykonawcy zadeklarowali, że potrzebują  

od 6 do 8 tygodni na dostawę i montaż. ale po negocjacjach ostateczny termin  

wynosi do 6 tygodni. Natomiast termin płatności faktury wynosi 30 dni, czyli koniec 

kwietnia, początek maja, to termin bezpieczny na rozliczenie dotacji, co nie jest 

jednoznaczne z dostawą i montażem lampy.  

Pan Przemysław Krężęl – skarbnik powiatu powiedział, że w projekcie 

umowy dotacji termin widnieje na dzień 31 marca 2025 roku. Dodał,  

że wniosek jest złożony i ma nadzieję, że do 20 marca będzie to zadanie wykonane, 

skoro otwarcie ofert jest 5 lutego. Zapytał, czy w takim przypadku należy zmienić 

treść umowy.  
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że dopuszczają jeszcze negocjacje, bo trudno powiedzieć, jakie będą oferty i szpital 

jest gotowy od razu podpisać umowę na wykonanie i ma nadzieję, że firma również 

będzie gotowa. Przypomniała, że nie można było wcześniej rozpocząć procedury, 

ponieważ jest to dotacja nie refundacja, więc jest zastosowany najszybszy tryb  

z możliwych, w związku z tym, że jest początek roku, można było postępować 

zgodnie z trybem regulaminowym, a po połowie roku w stosunku do tego zadania, 

konieczne byłoby zastosowanie Prawa Zamówień Publicznych. Powiedziała,  

że kolejną kwestią są okresy rozliczeń, jeśli będzie przyspieszony termin rozliczenia 

faktury, to tym samym przyspieszony zostaje termin płatności faktury,  

z zastrzeżeniem 30 dniowego terminu płatności.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że zgodnie  

z paragrafem 3 umowy, termin wykorzystania dotacji to dzień 26 marca. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że stąd pytanie, czy 

zmieniać treść umowy. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że dla 

szpitala ważne jest jak najszybsze podpisanie umowy, ponieważ od tego momentu 

liczy się czas. Dodała, że wszystko zależy również od tego, czy wykonawcy 

dotrzymają warunków umownych i szpital otrzyma ofertę na wykonanie do sześciu 

tygodni, ponieważ dopuszczalny jest tryb negocjacji. Powiedziała, że na ten moment 

trudno powiedzieć, jakie są złożone oferty, a do końca dzisiejszego dnia jest 

możliwość zadawania pytań. Nadmieniła, że ma nadzieję, że realny jest termin sześć 

tygodni. Dodała, że to jest liczony termin wraz z montażem, a należy pamiętać,  

że montaż jest na suficie, a lampa jest ciężka dwuczaszowa, dochodzi obciążenia 

cały czas, więc konieczne są dodatkowe zabezpieczenia stropu. 

Pan Piotr Kędzia – członek zarządu powiatu zapytał, czy tryb negocjacyjny 

wynika z regulaminu i czy on jest stosowany. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że oczywiście jest stosowany, posiadają regulamin, który stanowi, że powyżej kwoty 

50 000,00 zł zawsze stosowane jest zapytanie ofertowe.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że po zapytaniu 

ofertowym jest tryb negocjacyjny.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jako 

szpital dopuszczają, dlatego że zawsze negocjacje są na korzyść jednostki.  
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Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, jakie kryteria są brane 

pod uwagę w negocjacjach, czy jest to cena, czy termin. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że w kryteriach oceny ofert w tym postepowaniu jest cena, natomiast w warunkach 

jest zawarty termin realizacji do sześciu tygodni.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu powiatu zapytał, co Pani Dyrektor chce 

negocjować. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że cenę. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że jedynym 

kryterium jest cena.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że opis 

przedmiotu został dokładnie sprecyzowany, był on przygotowany z wyprzedzeniem, 

prace nad nim rozpoczęto w momencie, kiedy lampa uległa awarii wraz z chirurgami, 

ponieważ to ich najbardziej dotyczy. Dodała, że nie dopuszcza zmniejszenia 

zapotrzebowania, wydajności, gwarancji. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, co Pani dyrektor chce 

negocjować, skoro osoba składająca ofertę jest związana z tą ofertą 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że myśli,  

że od razu po wybraniu oferty zostanie podpisana umowa na realizację zadania. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że jednym  

z kryteriów jest cena, więc co ma być poddane negocjacjom/ 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że cenę, 

jeśli będzie możliwość uzyskania jeszcze bardziej korzystnych warunków. Dodała,  

że zgodnie z przepisami Prawa Zamówień Publicznych, które się zmieniły  

i umożliwiają w trybie regulaminowym taką negocjacje. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, jak jest 

skonstruowany złożony wniosek. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że w tym 

przypadku nie są stosowane przepisy ustawy, ale regulaminu, ponieważ jest  

to zamówienie poniżej 130 000,00 zł netto. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że to zadanie odbywa się na platformie zamówień, a regulamin zatwierdza dyrektor, 

więc jest to wewnętrzne ustalenie. Dodała, że gdy są złożone oferty, to istnieje 
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możliwość podpisana korzystniejszej umowy niż oferta zakładała, biorąc pod uwagę 

ujęte kryterium. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał , czy może być 

przypadek, że firma złożyła ofertę na kwotę 150 000,00 zł, a po negocjacjach firma 

wykonuje to zadanie za 98 000,00 zł. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że może 

tak się zdarzyć.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że z tego 

wynika, że nie trzeba składać najniższej oferty w postępowaniu ofertowym, ponieważ 

jest tryb negocjacyjny i można poddać pod niego cenę. Dodał, że po otwarciu ofert 

może się okazać, że firma która zaproponowała cenę 140 000,00 zł nie wygrała 

przetargu, lecz firma która zaproponowała 100 000,00, ale w trakcie negocjacji 

obniżyła cenę do 95 000,00 zł. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że dokładnie tak. Dodała, że pewnie ma to swoje minusy, ale dla jednostki widzi 

jedynie plusy. Nadmieniła, że występują postępowania, w których istnieje 

podejrzenie, że firmy doszły do porozumienia ze sobą i przedstawiły ceny powyżej 

wartości rynkowych i w tym przypadku zawsze podejmowane są negocjacje. 

Zaznaczyła, że gdyby nie było takich możliwości wiele postępowań należałoby 

unieważnić. 

Pan Piotr Kędzia – członek zarządu powiatu powiedział, że termin składania 

ofert jest do 5 lutego, więc jaki czas Pani dyrektor potrzebuje  

na negocjacje, ponieważ obawia się, że te terminy się bardzo rozciągną w czasie.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest  

w stanie podpisać kolejnego dnia umowę z firmą, ponieważ trudno jej przewidzieć, 

kto złoży ofertę i na jaką kwotę. Dodała, że na podstawie przeprowadzonej analizy 

rynkowej i szczegółowego opisu przedmiotu zamówienia z konkretnym parametrami  

i wartościami, tego będzie oczekiwać w ofertach. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu powiatu powiedział, że uważa,  

że termin do 31 marca nie jest zagrożony.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że może się 

tak zdarzyć, że lampa zostanie zainstalowana, szpital otrzyma fakturę i konieczne 

będzie zapłacenie firmie w przeciągu kilku dni mając 30 dniowy termin płatności.  
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Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu powiatu powiedział, że rozumie,  

że Panią dyrektor będzie obowiązywała umowa rozliczenia dotacji, ale jeżeli lampa 

będzie zamontowana i protokół odbioru podpisany, to nie widzi problemu  

z zapłaceniem faktury w kolejnym dniu.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że istnieje 

ryzyko, ponieważ zakładając, że umowa zostanie podpisana 5 lutego, to licząc  

od tego dnia sześć tygodni, to jest dzień 19 marca. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że po montażu lampy zostanie wystawiona faktura. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że po złożeniu 

wniosku na następny dzień lub kolejny środki będą na koncie szpitala, więc  

 dokonanie płatności za fakturę odbędzie się bez problemu. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że biorąc pod 

uwagę, że firma będzie w gotowości. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że możliwe jest,  

że firma wykona to zadanie w cztery tygodnie.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że z tego  

co się dowiadywała w innych firmach, to okres sześciu tygodni jest bardzo dobry, 

ponieważ początkowo było wskazywane od sześciu do ośmiu. Dodała, że niesie  

to za sobą pewne zagrożenie, ponieważ ona jest gotowa podpisać umowę 5 lutego, 

jeżeli będą złożone oferty, trudno jej odpowiadać za wykonawców, bo należy 

pamiętać,  

że umowa jest dwustronna.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że stąd były jego 

pytania dotyczące trybu negocjacji, ponieważ to niesie za sobą wiele konsekwencji 

przesunięcia w czasie całego procesu, więc ma propozycje by przesunąć zawarty  

w paragrafie 4 umowy termin z 31 marca na 14 kwietnia, ponieważ widać 

wątpliwości.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że nie wie, 

jakie firmy zgłoszą swoje oferty. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że składa 

wniosek o przedłużenie terminu do 14 kwietnia. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” wprowadzeniem zmiany  
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w projekcie umowy nr OZ.8023…2025 w sprawie przyznania dotacji celowej 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu, polegającej 

na zmianie terminu w paragrafie 3 punkt 1 z „31 marca 2025 r.”  

na „14 kwietnia 2025r.”, paragrafie 4 i 5 z „31 marca 2025 r.” na „15 kwietnia 2025 r.”  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął zmiany 

w projekcie umowy nr OZ.8023…2025 w sprawie przyznania dotacji celowej 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu polegające 

na zmianie terminu w paragrafie 3 punkt 1 z „31 marca 2025 r.” na „14 kwietnia 

2025r.”, paragrafie 4 i 5 z „31 marca 2025 r.” na „15 kwietnia 2025 r.”  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 233/25 w sprawie przyznania dotacji celowej Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że ma kilka 

pytań do Pani dyrektor. Powiedział, że prosi o poprawienie błędu ortograficznego  

na wypisie w systemie EMS w pozycji pn.: „konsultacje lekarskie”, a powinno być 

„konsultacji lekarskich”, ponieważ z tego co wie, informatycy w szpitalu mogą 

dokonywać zmian w systemie.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że w pewnym 

zakresie, nie w każdym, to było już zgłaszane, nie wie dlaczego nie zostało  

to poprawione.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że drugą kwestią 

jest prośba, by wszystkie wypisy zbilansować by zajmowały mniej miejsca  
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na kartkach oraz poprawić czcionkę. Dodał, że często jest tak, że wypisy zajmują 

dwie lub trzy strony, są duże przerwy pomiędzy akapitami, są pojedyncze tabele  

z wynikami. Prosi, by to zrównoważyć i w ten sposób ograniczone będzie zużycie 

papieru oraz toneru.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu  powiedziała, że rozumie  

o co chodzi, ponieważ rozważali już nad tym problemem, jednak informatycy  

nie są w stanie tego dokonać sami, ale przekazali informacje do firmy ASSECO, więc 

temat jest już znany. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, kiedy kończy się 

umowa z ASSECO. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że umowa 

została zawarta w zakresie środków unijnych, więc okres utrzymania projektu jest  

5-cio letni, czyli po rozliczeniu i zakończeniu projektu jest 5 lat na zachowanie 

oprogramowania. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, kiedy była 

podpisana umowa. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że w 2022 lub 

2023 roku było rozliczone, ale dokładnie musi sprawdzić w dokumentach.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że prosi  

o dokładną datę rozliczenia i do kiedy szpital jest związany umową z firmą ASSECO. 

Dodał, że chciałby również wiedzieć, jakie szpital ponosi koszty miesięczne związane 

z obsługą przez tę firmę.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że płacone 

jest za serwis, autoryzacje i są to wysokie kwoty, ale oczywiście przedstawi 

wszystkie na piśmie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że chciałby  

by Pani dyrektor zasięgnęła opinii i informacji, jakie są stawki takiej obsługi  

u konkurencyjnych firm w celu porównania.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że zależy  

to od tego z jakich funkcjonalności i produktów się korzysta. Dodała, że program 

ASSECO był wdrażany i nie jest tak, że firma dostarcza produkt i szpital z niego  

w pełni korzysta, ale wdrożenie polega na dostosowaniu do jednostki i jest w tym 

obszarze współpraca z osobami użytkującymi to oprogramowanie. Nadmieniła,  

że program unijny wyklucza zmianę dostawcy oprogramowania i nie wie czy będzie 
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w stanie uzyskać informacje od konkurencyjnych firm, w momencie gdy szpital jest 

związany z inną firmą.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że bardziej 

mowa tu o zasięgnięciu informacji, czy obecna firma prezentuje ceny niższe, czy 

jedne z wyższych, czy konkurencja oferuje porównywalne. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że firma 

ASSECO jest jedna z największych obsługujących tego typu jednostki. Dodała,  

że część funkcjonalności jest wyłączona ze względu na poszukiwanie oszczędności, 

ponieważ utrzymanie oraz serwis są to duże koszty. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że prosi,   

o przygotowanie zestawienia tych kosztów, ponieważ przeprowadził rozmowy  

z kilkoma lekarzami, którzy twierdzą, że ASSECO nie jest dobrym systemem, 

ponieważ jest jednym z droższych i czasochłonnych systemów. Dodał, że według 

opinii jest to bardzo rozbudowany system, niekoniecznie działający w sposób 

intuicyjny, w skutek czego lekarz zamiast poświęcać czas na przyjmowanie 

pacjentów poświęca go na uzupełnianie dokumentacji medycznej. Poprosił  

o przygotowanie analizy, ile stron lekarz musi uzupełnić dokumentacji przy badaniu  

w tym systemie oraz w systemie Comarch oraz ile czasu zajmuje w poszczególnych 

systemach. Powiedział, że lekarzom, którzy posiadają asystentów do uzupełniania 

dokumentacji, to nie robi to różnicy. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała,  

że są to kwestie, na które zwraca uwagę.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że ma to na celu 

poprawę efektywności pracy lekarza dla szpitala, czyli wykonywał sprawnie zabiegi  

w ten sposób zwiększając przychód dla jednostki.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jeśli 

mowa o dokumentacji medycznej, to otrzymała od lekarzy uwagi, że jest ona zbyt 

rozbudowana, aczkolwiek ona musi być taka, ponieważ każdy wykonany proces musi 

zostać ujęty w dokumentacji medycznej, zgodnie z aktualnymi wymogami prawnymi. 

Dodała, że w stosunku do poprzedniego system również były uwagi, jednak 

problemem jest fakt, że przez 20 lat nie było żadnej inwestycji w infrastrukturę 

informatyczną. Powiedziała, że w ubiegłym roku udało się ją wzmocnić o nowy 

serwer o wartości 400 000,00 zł, a w tym momencie konieczne jest zakupienie 

nowych baz danych, ponieważ występują problemy z przestarzałym systemem, 
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komputerami. Dodała, że oczekuje na środki z Krajowego Planu Odbudowy (KPO)  

by rozpocząć te inwestycje, ponieważ jeśli baza systemowa jest stara lub częściowo 

przestarzała, poszukują rozwiązań powstających problemów. Nadmieniła,  

że po wystąpieniu ostatniego problemu oraz zainwestowaniu środków w niewielki 

odcinek, uda się przyspieszyć pracę systemu. Powiedziała, że nie tylko 

oprogramowanie ma wpływ, ale również szybkość systemu ma wpływ na pracę. 

Zaznaczyła, że zna wszystkie uwagi i cały czas rozmawia nad rozwiązaniem tych 

problemów. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że jeden  

z lekarzy pracujących w wieluńskim szpitalu na systemie ASSECO, pracuje w innym 

szpitalu na konkurencyjnym oprogramowaniu i ma porównanie w czasie wykonania 

tego samego zakresu i różnica wynosi nawet 30 minut, gdzie w tym czasie mógłby 

przyjąć jednego pacjenta.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała,  

że w niektórych obszarach obecne oprogramowanie na pewno jest bardziej 

rozbudowane, z tym faktem, że szpital nie ma na to wpływu. Powiedziała,  

że są pomysły by zrobić inteligentne pulpity, ale biorąc pod uwagę pracę w systemie 

dyżurowym, to lekarze prezentują w tym zakresie różne zdania, ponieważ jedni się 

zgodzą na takie rozwiązanie, a inni będą oczekiwać szybszych rozwiązań. Dodała, 

że są możliwości dostosowania intuicyjnie tych pulpitów, jednak każdy ma inne 

oczekiwania.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy w ramach tego 

systemu istnieje możliwość, by każdy lekarz dostosowywał pulpit pod siebie. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że w pewnym zakresie można. Dodała, że pewnych kwestii nie można pominąć 

takich jak wzmocnienie infrastruktury informatycznej szpitala, by system działał 

sprawniej, ponieważ największy problem występuje w poradniach, który rzutuje  

na ilość przyjętych pacjentów. Zaznaczyła, że wielu lekarzy uważa, że problem tkwi 

w oprogramowaniu, jednak problem leży w szybkości działania systemu oraz 

serwerów. Dodała, że nie są tanie usprawnienia, jednak cały czas pracują nad tym 

oraz trwają przygotowania do złożenia wniosku na pozyskanie środków z KPO. 

Nadmieniła, że roczny serwis firmy ASSECO to koszt około 500 000,00 zł,  

po usunięciu wszelkich możliwych usprawnień, tak by nie zakłócić pracy 

pracownikom. Zaznaczyła, że każdy szpital posiada własne udoskonalenia, ponieważ 
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wdrożeniowcy dostosowują program pod szpital. Dodała, że przedstawi wszelkie 

informacje Zarządowi.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że prosi 

by przygotować odpowiedzi na przedstawione pytania Pana Łukasza Dybki. 

 

 

Pkt 17 

Przyjęcie harmonogramu wydarzeń kulturalnych, oświatowych i sportowych 

organizowanych i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe  

w Wieluniu w 2025 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się Pan Jakub Jurdziński. 

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu Powiatu powiedział ,że chciałby  

aby w miesiącu czerwcu zostały ujęte uroczystości pn.: „Dni Czcigodnej Sługi Bożej 

Matki Teresy od Św. Józefa -Janiny Kierocińskiej”. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że odbyły 

się rozmowy z komitetem organizacyjnym tych obchodów. Dodał, że będą  

to trzydniowe obchody, rozpoczną się w piątek 20 czerwca, w Sosnowcu. Zapytał, 

czy są pytania. Zgłosił się Pan Piotr Kędzia. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział,  

że w harmonogramie jest wymienione wiele instytucji, urzędy gmin, gminne ośrodki 

kultury, Powiatowy Młodzieżowy Dom kultury i Sportu, Komenda Powiatowa Policji,  

a nie ma Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Powiatowa Komenda Policji zwróciła się z prośbą o umieszczenie ich wydarzenia 

w tym harmonogramie. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że można 

zaangażować również Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej  

w kwestii czujek dymu, bezpieczeństwa ogólnie pojętego, by również uczestniczyli  

w wydarzeniach. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w najbliższym czasie będzie organizowany Turniej Wiedzy Pożarniczej wśród 
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młodzieży, będzie odbywał się w Załęczu Małym i następnie trzydniowy 

ogólnokrajowy również w Nadwarciańskim Grodzie. Dodał, że będą to dwie duże 

imprezy najpierw na szczeblu powiatowym, a następnie ogólnopolskim.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, kto będzie finansował 

turniej ogólnopolski. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że Gmina Pątnów jest organizatorem tego wydarzenia.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poprosił by Wydział Promocji  

i Aktywności Społecznej przygotował wycenę tych wydarzeń, ponieważ trzeba 

sprawdzić, czy na te wszystkie imprezy są środki w budżecie. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

uwagi. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem harmonogramu  

w przedmiotowej sprawie. 

  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

harmonogram wydarzeń kulturalnych, oświatowych i sportowych organizowanych  

i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu w 2025 r. wraz  

z dopisaniem uroczystości „Dni Czcigodnej Sługi Bożej Matki Teresy od Św. Józefa  

-Janiny Kierocińskiej” (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 18 

Przyjęcie harmonogramu wydarzeń patriotycznych i uroczystości państwowych 

organizowanych i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu  

w 2025 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. powiedział, że zmienia się termin oraz nazwa 105. 

Rocznicy Bitwy Warszawskiej, ponieważ będzie ona teraz brzmieć: „Powiatowe 

Święto Wojska Polskiego”, a uroczystości odbędą się 17 sierpnia, w niedzielę. 

Zapytał, kto jest „za” przyjęciem harmonogramu w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

harmonogram wydarzeń patriotycznych i uroczystości państwowych organizowanych 

i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu w 2025 r. (głosowało 

5 członków Zarządu).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 234/25 w sprawie opracowania układu wykonawczego – do uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt  20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 235/25 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 236/25 w sprawie opracowania układu wykonawczego – do uchwały Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 22 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś w tym 

punkcie chciałby zabrać głos. Zgłosił się Pan Łukasz Dybka. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że chciałby złożyć 

wniosek o usunięcie 2 drzew zasłaniających widoczność dla pieszych, rosnących  

na ulicy Wojska Polskiego przy parku, w pobliżu przejścia dla pieszych, celem 

zwiększenia bezpieczeństwa użytkowników drogi. 

 

Pkt 23  

Wolne wnioski. 

 

 

Na XXIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie zostały złożone.  

 

 

Pkt 24 

Zamknięcie XXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku, 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął XXIII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

Protokołowała: 

 

           Dorota Urbanek 

Referent  

 

 


